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مدیر کل حفاظت محیط زیست فارس در نشست شورای اطلاع رسانی محیط زیست استان:

مراقبت و حفاظت از محیط زیست نیازمند تنویر افکار عمومی و فرهنگ سازی است
مدیر کل حفاظت محیط زیست فارس با اشاره به اینکه حفظ محیط زیست یک ضرورت است و با شفاف سازی و تنویر افکار عمومی صورت می گیرد
اظهار داشت: هر چقدر هم محیط بانان و اعضای یگان حفاظت و مدیران و مسئولان محیط زیست برای مراقبت و حفظ محیط زیست تلاش کنند اگر

تبیین موضوع و تنویر افکار عمومی صورت نگیرد ما کار چندانی انجام نداده ایم.

به گزارش خبرنگاران گروه جامعه گزارش خبر، عطا پورشیرزاد در نشست شورای اطلاع رسانی محیط زیست فارس در معاونت خبر صدا و سیمای مرکز
فارس از همراهی رسانه ملی برای تنویر افکار عمومی قدردانی کرد و اظهار داشت: محیط زیست در استان فارس با چالش هایی روبرو است که باید با
اعتماد به رسانه ملی به عنوان زبان گویای واقعیت ها این چالش ها را به فرصت تبدیل کرد، ما باید بتوانیم با تعامل و هم افزایی در کنار صدا و سیما و

رسانه ملی با افزایش آموزش ها به عنوان دو دستگاه مکمل و در کنار هم به تبیین آموزه های محیط زیست بپردازیم.

وی در این نشست که با حضور دکتر زارع مدیر روابط عمومی اداره کل حفاظت محیط زیست ترتیب یافت ادامه داد: ما قدردان فرصت هایی هستیم
که صدا و سیما در اختیار محیط زیست قرار می دهد و زمینه ساز تبیین موضوع است، مدیریت در حوزه محیط زیست سخت است و نیاز به همراهی
سایر دستگاهها و آحاد مردم دارد، صدا و سیما زمینه ساز مشارکت بیشتر مردم در عرصه حفاظت از محیط زیست است، استفاده از ظرفیت های رسانه
ای محیط زیست را به تعادل می رساند، در جامعه ما افراد زیادی هستند که علاقه مند به مشارکت هستند، جلب و جذب این استعدادها با ابزارهای
رسانه ای آسانتر صورت می گیرد، صدا و سیما و رسانه ملی ظرفیت هایی دارد که می تواند سلایق مختلف در حوزه محیط زیست را در کنار هم قرار دهد

و از آن در راستای حفظ محیط زیست بهره گیری کند.

وی گفت: بسیاری از دستگاههای دیگر هم ظرفیت هایی دارند که به منظور حفظ محیط زیست می توان از آن بهره گیری کرد، رسانه ملی باید با وفاق و
همدلی و استفاده از نظرات کارشناسی دیدگاهها را به هم نزدیک کند، کارشناسان محیط زیست این آمادگی را دارند تا در همه برهه های حساس

پاسخگوی مردم و پاسخگوی رسانه ها باشد.

عسکری معاون خبر صدا و سیمای استان فارس هم در این نشست با استقبال از تشکیل شورای اطلاع رسانی محیط زیست فارس در واحد خبر صدا و
سیمای استان فارس اظهار داشت: صدا و سیمای استان فارس آمادگی دارد تا با دعوت از خبرنگاران حوزه محیط زیست نشست های تخصصی پیرامون

آسیب های محیط زیست در استان تشکیل دهد در این زمینه می توانیم برگزار کننده میزگردهای تخصصی در حوزه محیط زیست باشیم.

وی افزود: بهره گیری از گزارش های مردمی و پیشنهادات و انتقادات مردمی می تواند رویکرد اصلی برگزاری میزگردهای خبری در صدا و سیما باشد،
استفاده از نظرات و دیدگاههای تخصصی کارشناسان محیط زیست در حاشیه این میزگردها رونق بخش تعاملات و گره گشای مشکلات است.

معاون خبر صدا و سیمای مرکز فارس اضافه کرد: باید به سمتی حرکت کنیم که مردم تغییرات و تحولات در حوزه محیط زیست را احساس کنند و
تغییرات برای آنان ملموس باشد، صدا و سیما آمادگی دارد تا با تهیه گزارشهای مردم محور در قالب مباحث شهروند خبرنگار زمینه ساز مطرح شدن

مباحث کارشناسی در صدا و سیما باشند.


